



PRESS RELEASE APRIL 2015

YES FOR THE VIDEO

LEGISPORT

8 rue d'Arcole
13006 Marseille (France)
legisport@wanadoo.fr
www.legisport.com

INTERNATIONAL PETITION FOR VIDEO DURING FOOTBALL/SOCCER MATCHES

NOM / NAME _____ Prénom / First Name _____
FONCTION / POSITION TITLE _____
ADRESSE / ADDRESS _____
VILLE / CITY _____ PROVINCE / STATE _____
PAYS / COUNTRY _____

YES

-for video during football/soccer matches
-In addition to crossing the goal line, video in the following
situations : eviction, hand fault, penalty, offside, brutality
-the video in all countries, professional competitions and all
continents

S.V.P. RENVOYER A / PLEASE SEND BACK TO

Michel Pautot, Avocat /Lawyer
LEGISPORT, 8 rue d'Arcole,
13006 Marseille (FRANCE)
Fax 04 91 57 11 60
Tél. : 06 71 50 73 16
legisport@wanadoo.fr

Date
Signature



LEGISPORT
8 rue d'Arcole
13006 Marseille (France)
legisport@wanadoo.fr
www.legisport.com

PRESS RELEASE APRIL 2015

YES FOR THE VIDEO

INTERNATIONAL PETITION FOR VIDEO DURING FOOTBALL/SOCCER MATCHES

Me Michel Pautot, docteur en droit, avocat au barreau de Marseille, écrivain, monte au créneau et lance une nouvelle pétition internationale en faveur de la vidéo.

" limiter les injustices, vu les enjeux. Nous devons nous mobiliser pour un rayonnement encore plus grand du football et aider les arbitres de football à prendre les bonnes décisions.

Un match, un titre, une compétition ne peuvent pas se perdre sur une injustice.

Exemples récents d'erreurs : match d'ouverture de la Coupe du Monde 2014 Brésil - Croatie (un pénalty très généreux a été accordé au Brésil), match OM – OL en Ligue 1 (un but n'a pas été déclaré valable alors que les images montrent que le but a franchi la ligne de but...). La vidéo sur la ligne de but est instituée en Premier League, bientôt en France, elle doit l'être aussi dans les autres Championnats".

"Outre le franchissement de la ligne de but, il est nécessaire que la vidéo soit instituée dans les situations de jeu suivantes : expulsion, faute de la main, penalty, brutalité et hors-jeu selon des modalités à définir", précise Me Michel Pautot, avant d'ajouter : "la vidéo doit être généralisée dans tous les pays, les compétitions professionnelles et tous les continents".

Michel Pautot, lawyer in Marseille (France), sports law specialist, writer, has launched a new international petition for the introduction of video during football/soccer matches.

"Limit injustices, given the stakes. We must mobilize for an even greater influence of football and football referees help to make the right decisions. A match, a title or a competition should not be lost on an injustice.

Recent examples of errors : World Cup 2014 opening match Brazil – Croatia (a generous penalty had been granted in Brazil), Ligue 1 match OM – OL (a goal has not been declared valid while the images show that the goal crossed the line score...). The video on the goal line is established in the Premier League, soon in Ligue 1, it also must be in the other championships.

"In addition to crossing the goal line, it is necessary that the video is set in the following situations: eviction, hand fault, penalty, offside, brutality and on terms to be defined", said Michel Pautot, adding: "the video should be generalized in all countries, professional competitions and all continents".

CONTACT :
Michel Pautot, Avocat /Lawyer
LEGISPORT, 8 rue d'Arcole,
13006 Marseille (FRANCE)

Fax 04 91 57 11 60
Tél. : 06 71 50 73 16
legisport@wanadoo.fr